



BKB Precision

BKB Precision is well known for her accurate and innovative way of machining of high performance plastics and the production of critical and complex parts for the semicon industry. BKB is a trustworthy partner for design engineers and (technical) buyers. We enable our customers to gain a competitive advantage by sharing our knowledge, which leads to creative solutions with high performance plastics like e.g. PEEK, Vespel, POM and PEI.

BKB Precision is a specialist in machining PEEK, a plastic that is very usual in vacuum environments. We outperform on surface smoothness of the parts and accuracy up to 3 µm, using a state of art machine park for milling and turning up to 7 axis. We are familiar with complex turning and milling strategies.

BKB does prototyping and series as well. If needed, we are happy to take care for in house cleaning (class 7) and (cleanroom) assembly or sub-assembly. We work for several high tech industries like:

- Semicon
- Optical
- Medical
- Aerospace
- Defence
- Food, etc.

So we are familiar with the paperwork regarding certificates, quality reports and so on. We are ISO 9001:2015 certified.

The facility of BKB Precision is based in the Netherlands in Son, near Eindhoven, at the Science Park Ekkersrijt. We deliver worldwide. We are a member of Brainport Industries, the smart front-running supply network of the Netherlands.



Mannes Westhuis
Managing Director
T: +31 (0) 6 10 34 40 72
E: M.Westhuis@bkbprecision.com

BKB精密技术有限公司以精密、创新的工艺加工高性能塑料和生产关键、复杂部件而著名。BKB精密是设计工程师和技术采购人员信赖的伙伴。BKB精密通过与客户分享技术经验从而使客户获得竞争优势，这种技术经验分享能够在高性能塑料领域产生创新性的解决方案。这些客户包括PEEK、Vespel、POM和PEI。

BKB精密是加工PEEK的专家，PEEK广泛应用于真空环境中。BKB精密在加工部件的表面平滑度和精度方面表现突出，精度可达3µm。BKB精密采用最新的7轴加工中心。

BKB可以进行原型制造和系列开发。根据客户需要，BKB可以承接洁净环境/洁净室(class 7)下的组装。BKB服务的工业领域包括：

- 半导体，
- 光学，
- 医学，
- 航空航天，
- 国防，
- 食品，等等领域。

BKB在相关领域的资质要求、质量报告等方面经验丰富。BKB精密具有ISO9001:2015体系认证。

BKB精密技术有限公司位于荷兰Son市的Ekkersrijt科技园，靠近埃因霍温市。BKB拥有大量的国际客户。BKB精密是Brainport工业联盟的成员，该联盟是荷兰智能的领先的工业链网络平台。



Contact

BKB PRECISION
Ekkersrijt 'Science Park' 5280
5692 EG Son
The Netherlands

E: info@bkbprecision.com
T: +31 (0) 40 267 01 01

W: www.bkbprecision.com